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Wierzyciele żądali spłaty długów. Komornik wchodził na gminne konto. Obecnie jest
znacznie lepiej – i jak twierdzi wójt – sytuacja finansowa została opanowana.

– Spłaciliśmy wszystkie wierzytelności – zapewnia wójt Jerzy Stankiewicz. – Nie grozi nam już zajęcie
komornicze. Dogadaliśmy się z żoną Łukasza N. w sprawie podziału nieruchomości, wspólnie
spłaciliśmy hipotekę, która ciążyła na nieruchomościach. Do podziału jest już tylko jedna działka.
Teraz musimy sporządzić dokumenty notarialne dotyczące nieruchomości.

Do sprzedaży będą grunty rolne oraz baza po firmie Pru-Lux. Sprawy jednak potrwają co najmniej
pół roku.



Więcej na ten temat w bieżącym "Głosie Skierniewic i Okolicy", z dnia 19 marca.
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